
SHU Årsmøte Holm Forsamlingshus     Torsdag 28.4.2022, kl. 20:00 

 

 

Disse møtte: 

Styret: Roy Inge Hønsvik, Svein Arne Hendset, Anders Øverbø, Jo-Andre Herje, Eivind Nedland 

Ottar Rydjord, Steinar Sandnes, Jonny Mork, Per Egil Mork, Anne Lise Indergård,  Ole Kristian 

Sandnes, Kai Roger Sande, Otto Beyer, Reidar Mittet,  Artur Tore Moa, Kjell Olav Strømsøyen, Ivar 

Arne Årset, Jonny Eidem, Knut Jonny Holm, Jan Tore Flovikholm, Knut Straume, Aleksander Slemmen, 

Sil Langedijk, Fiske 

Fullmakter opplest: Per Egil Mork, Artur Tore Moa, Ole Kristian Sandnes, Sil Langedijk. Kai Roger 

Sande stilt med fullmakt for Johan Ivar Frisvold 

 

1. Innkalling og sakliste er godkjent 

 

2. Ekstra sak om endring av vedtekter. Styret fremmet forslag om saken skulle behandles. 

Forslag om behandling av saken ble nedstemt. 20 mot 6 stemmer. 25 stemmeberettige, 1 

med dobbeltstemme. 

 

3. Valg av to til å signere årsmøte referat. Reidar Mittet og Knut Straume 

 

4. Årsmelding opplest. 4 styremøter og 1 jegermøte siden forrige årsmøte. La vekt på at vi må 

bli bedre på regnskapsføring. Lagring av referater og protokoller må også få sin sikre 

lagringsplass, alternativ lagring på hjemmeside. Gjennomgang av storviltjakt. Historisk felling 

på 135 dyr av tildelte 140 dyr (inkl. ekstradyr). Totalt 6724 kg. 

Småviltjakt. Fjellrype og lirype er tatt ut av rødliste, men vi ser ingen grunn til å åpne for jakt 

på lirype. 52 kortsalg via Inatur. 

Herjevatnet og fiske. Kun innlevert 6 fangstrapporter. Fortsatt mye småfisk. Framla forslag 

om kjøp av ny/nye båter. Kom forslag fra salen om å lage en Spleis til investering av båt. 

Styret noterte deg det. 

 Årsmelding enstemmig godkjent 

5. Regnskap gjennomgått. Viser et driftsunderskudd på kr 12924, men reelt har vi et 

driftsoverskudd på ca. kr 10000. Uoversiktlig regnskap, og leder tok til orde for at vi må 

innarbeide bedre rutiner. 

Regnskap revidert og godkjent av Anders Slemmen. 

Årsmøtet godkjenner årets regnskap, men påpeker at neste års regnskap fremlegges som et 

komplett regnskap med balanse, inntekts og utgiftssider. 

 

6. Disposisjon av lagets midler 

SHU har kontaktet HIL for videre utvikling og bruk av naturen i og rundt Herjevatnet, uten at 

det har kommet noe konkret forslag. Også mulighet for samarbeid med utviklere av hyttefelt. 

Ingen konkrete forslag. 

 



 

 

7. Valg 

Roy Inge, Svein Arne og Anders går ut, og Knut Jonny Holm foreslått av valgkomite, og Anders 

og Svein Arne har sagt seg villig til å stille til gjenvalg. 

Forslag til vare, Sindre Fiske og Anne Lise Indergård 

Anders Slemmen stiller ett år til som revisor, Albert Sandnes vara. 

 

Valgkomiteens forslag ble enstemmig vedtatt, og Anders ble enstemmig valg til leder for ett 

år til. 

 

Nytt styre: Anders Øverbø, Svein Hendset, Eivind Nedland, Knut Jonny Holm, Jo-Andre Herje 

1.vara Anne Lise Indergård, 2. vara Sindre Fiske. 

Valgkomite: Aleksander Slemmen sitter ett år, og Ole Kristian Sandnes valgt for to år. 

 

Roy Inge ble belønnet med blomster for god innsats ved Herjevatnet med naust, båter og 

fiske. 

 

Møte hevet kl. 2200 

 

Referent Jo-Andre Herje 


